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Консултативният съвет за професионално образование и обучение към МОН прие Стратегическа визия за
развитие на дуалното обучение в България до 2030 г. Тя предвижда фокусиране върху водещата роля на бизнеса в
обучението, развитие и модернизиране на системата на дуалното образование в страната, повече комуникация за
популяризирането ѝ. Разработването ѝ беше подкрепено финансово със средства от фонда ... 

България и Китай имат потенциал за развитие на сътрудничеството в туризма и хранително-вкусова
промишленост. Това е станало известно на среща на председателя на Българската търговско-промишлена палата
(БТПП) Цветан Симеонов със заместник-председателя на Китайската агенция за развитие на международното
сътрудничество (CIDCA) Денг Бокинг, съобщи БТПП на интернет страницата си. Денг Бокинг е на посещ... 

Първият секретар към Посолството на Социалистическа република Виетнам в България - Нгуен Доан Мин, и
секретарят по търговски въпроси – Нгуен Тхан Хаи, обсъдиха с председателя на БТПП Цветан Симеонов
предстоящо посещение у нас на председателя на Народното събрание на СР Виетнам в периода 24 – 26
септември 2023г. Целта на работната среща бе дискутиране на предстоящата визита на високо равнище, коят... 

През последните 12 месеца България показа ново лице на дипломация, професионализъм и инвестиционна
готовност. Това се казва в приветственото слово на държавния глава Румен Радев, прочетено от съветника му по
иновации Александър Пулев по време на международната конференция на тема "Европа – КНР". Диалог в името
на прогреса. 10 години инициатива "Един пояс, един път". Двудневният форум започна днес ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:

Заглавие: ПРИЕТА Е ВИЗИЯ ЗА РАЗВИТИЕ НА ДУАЛНОТО ОБУЧЕНИЕ ДО 2030 Г.
Дата: 14.09.2023 10:11
Медия: Министерство на образованието и науката

Заглавие: Българското вино има потенциал на китайския пазар и е добре да се предлага под общ национален
бранд
Дата: 13.09.2023 16:53
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Среща с дипломати от Посолството на СР Виетнам
Дата: 13.09.2023 15:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: България показа ново лице на дипломация, професионализъм и инвестиционна готовност, се казва в
приветствието на президента на конференцията "Европа – КНР"
Дата: 13.09.2023 12:38
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.mon.bg/bg/news/5522
https://www.bta.bg/bg/news/economy/522194-balgarskoto-vino-ima-potentsial-na-kitayskiya-pazar-i-e-dobre-da-se-predlaga-pod
https://www.bcci.bg/news/19760
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/521833-balgariya-pokaza-novo-litse-na-diplomatsiya-profesionalizam-i-investitsionna-go


8)

Министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов ще открие 77-ия Международен технически панаир в
Пловдив. Той ще се проведе от 14 до 17 септември.Официалното откриване ще се състои днес, 14 септември 2023
г., в 11.30 часа пред Палата 3 на Панаира.77-ото издание на Международен технически панаир откроява
направленията, в които се развива индустрията. Изложението комбинира специализирани екс... 

Въпреки че политическата криза, изглежда, временно отшумя, рисковете за политическата стабилност остават
значителни. Обществената подкрепа не се е променила значително след парламентарните избори през април
2023 г. и съставът на парламента няма да се промени значително при предсрочни избори. Това е една от малкото
причини, които държат сегашното правителство на власт." Това е основната оценка за п... 

"Лукойл Нефтохим Бургас" ще изпълни ангажимента си за преминаване към преработка на неруски петрол. Това
заявиха представители на компанията на среща при премиера акад. Николай Денков вчера. Бяха обсъдени
разумните срокове за приключване на този преход преди изтичането на дерогацията, разрешена от Европейската
комисия (ЕК) до края на 2024 г. Страните се съгласиха да продължат диалога по този въпро... 

България е на второ място след Полша по привлечени инвестиции от фонда "Три морета". Усвоените пари са
около 150 милиона евро от общо 1 милиард във фонда. Това каза в Бургас Цанко Арабаджиев, изпълнителен
директор в Българската банка за развитие (ББР), който е в ръководството на Инвестиционния фонд към
инициативата "Три морета" (3SIIF).Първата директна инвестиция е насочена към пристанището "БМФ П... 

"Газова криза у нас няма да има, най-малко такава криза може да се очаква в България", каза Илиян Василев,
бивш посланик на България в Москва, енергиен експерт и политически анализатор. Експертът поясни: "България в
момента пренася повече газ отколкото Украйна, руска газ. Тоест, количествата газ са достатъчни,
газохранилищата в цяла Европа са над 90%." По думите му 20 години позволявахме Русия да ... 

Инвеститорите до голяма степен не бяха изненадани от доклада за потребителските цени в САЩ от сряда,
затвърждавайки очакванията си, че Федералният резерв ще остави лихвените проценти на настоящите им нива на
срещата си следващата седмица. Основните борсови индекси бяха умерено по-високи през по-голямата част от
деня, преди да загубят известна инерция през последните 90 минути на търговската сесия... 

Заглавие: Министър открива Техническия панаир в Пловдив
Дата: 14.09.2023 09:57
Медия: Фокус

Заглавие: "Икономист" за България: Политическият риск остава висок и има опасност, за която не се говори
Дата: 14.09.2023 09:56
Медия: Хасково нет

Заглавие: Николай Денков обсъди с "Лукойл" прехода на рафинерията към неруски петрол
Дата: 14.09.2023 08:31
Медия: Посоки Плевен

Заглавие: България е на второ място по привлечени инвестиции от Фонда "Три морета", каза Цанко
Арабаджиев
Дата: 14.09.2023 09:31
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Илиян Василев: Газова криза у нас няма да има, газохранилищата са над 90%
Дата: 14.09.2023 08:40
Медия: Искра.бг

Заглавие: Леки повишения за S&P 500 и Nasdaq след доклада за инфлацията в САЩ
Дата: 14.09.2023 07:22
Медия: Profit

https://www.focus-news.net/novini/regioni/Ministur-otkriva-Tehnicheskiya-panair-v-Plovdiv-1823473
https://www.haskovo.net/news/572315/ikonomist-za-balgariya-politicheskiyat-risk-ostava-visok-i-ima-opasnost-za-koyato-ne-se-govori
https://www.posoki.com/nikolay-denkov-obsdi-s-lukoyl-prekhoda-na-rafineriyata-km-neruski-petrol
https://pronewsdobrich.bg/balgariya-e-na-vtoro-myasto-po-privlecheni-investitsii-ot-fonda-tri-moreta-kaza-tsanko-arabadzhiev-p370119
https://www.iskra.bg/ilian-vasilev-gazova-kriza-u-nas-nyama-da-ima-gazohranilishtata-sa-nad-90/
https://profit.bg/foreks/leki-povisheniya-za-sp-500-i-nasdaq-sled-doklada-za-inflatsiyata-v-sasht/


Консултативният бизнес съвет към кмета на София Йорданка Фандъкова одобри проектобюджета преди
гласуването му в Столичния общински съвет. Обсъждането на план-сметката на столицата е традиционно и се
провежда всяка година. Редица коментари относно заложените параметри за тази година бяха направени от
представители на Конфедерацията на работодателите и индустриалците в България (КРИБ), Българската к... 

[email protected]Първият бюджет, който като кмет направих през 2010 г. беше 1,2 млрд. лв., оставям сега два пъти
по-голям, каза столичният кмет Йорданка Фандъкова пред индустриалците КРИБ й благодари за съвместната
работа със специален плакет Ден преди да бъде гласуван бюджетът на Столична община, той получи подкрепата
на едрия бизнес у нас. Консултативният бизнес съвет към кмета на столицата Йорд... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Какво ще кажете ако можеше лятото никога да не свършва, а вие да работите от лаптопа си едва по няколко часа
на ден, от където решите по света? Звучи твърде хубаво, за да е истина? За милиони хора е ежедневна реалност.
През 2023 броят на дигиталните номади надвишава 35 милиона, а приносът им към глобалната икономика се
изчислява на около $787 милиарда долара годишно. Най-предпочитаните страни за ж... 

Като лидер, по-добре ли е да бъдеш уважаван, отколкото харесван? Не точно. Последни изследвания показват, че
харесваните хора: са склонни да бъдат по-успешни в продажбите (което има значение, защото всеки предприемач
се занимава с продажби); е по-вероятно да бъдат повишени или наети; са по-склонни да изградят и поддържат
добри професионални (и лични) отношения; са по-способни да влияят на хората о... 

Годината върви изключително зле за изпълнителните директори. Водещи лидери напускат скоростно постовете
си, не успявайки да устоят на огромния натиск и контрола на корпоративните съвети, съобщава CNN. Какво се
случва?Според доклад на Challenger, Gray & Christmas, тази година над 1000 изпълнителни директори са
напуснали своите компании. Това е с 33% повече от миналата година и е най-големият... 

Парламентарната комисия по труда, социалната и демографската политика прие на второ четене изменения в
Кодекса на труда, с които отпада трудовата книжка, предаде БТА. Вместо нея ще бъде създаден единен
електронен трудов запис. Проектът е на бившия министър на електронното управление Божидар Божанов и
депутати от "Продължаваме промяната – Демократична България". "Бих казал, че приехме революционни ... 

Заглавие: Бизнесът подкрепи последния проектобюджет на Фандъкова
Дата: 13.09.2023 22:04
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Едрият бизнес категорично "за" проекта за бюджет на София
Дата: 13.09.2023 18:32
Медия: 24 Часа

Заглавие: Животът на дигиталните номади:Как да си изкарвате прехраната докато пътувате по света?
Дата: 14.09.2023 10:20
Медия: Economynews

Заглавие: Подходът, който бързо ще ви спечели симпатии на работното място
Дата: 14.09.2023 00:16
Медия: Мениджър

Заглавие: Корпоративна турбуленция: Защо директорите на компании масово напускат
Дата: 14.09.2023 10:16
Медия: Profit

Заглавие: На второ четене: парламентарна комисия прие отпадането на трудовите книжки
Дата: 14.09.2023 09:32
Медия: Днес News

https://kmeta.bg/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE/
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/15495336
http://www.economynews.bg/%D0%B6%D0%B8%D0%B2%D0%BE%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D0%BA%D0%B0%D1%80%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%85%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D1%8A%D1%82%D1%83%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%BE-%D1%81%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B0-news109320.html
https://manager.bg/%D1%82%D0%B5%D1%85%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D1%83%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%85/podhodat-koito-barzo-ste-vi-specheli-simpatii-na-rabotnoto-masto
https://profit.bg/investitsii-abv/korporativna-turbulentsiya-zashto-direktorite-na-kompanii-masovo-napuskat/
https://dnesnews.bg/2023/09/%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%BE-%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B5-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%81%D0%B8/


"Нивото на заплащане и допълнителни придобивки е важно да бъде адекватни, но изключително порочно е да
задържаме служителите си само чрез заплащане. Така рискуваме да създадем силно токсична среда от добре
платени, демотивирани служители, които нямат желание да се развиват или дори напуснат.", споделя Методи
Георгиев, който е и следващият гост на Бисер Кунчев в рубриката "HR Guest". Кой е той? Мет... 

В бюджета за 2024 година ще бъде заложена минимална работна заплата в размер на 933 лева вместо
досегашните 780 лева, това каза социалният министър Иванка Шалапатова. Тя увери, че ще бъдат заложени
нужните средства, които да гарантират, че при новия размер на минималната заплата всички социални плащания,
които са обвързани с нея, ще са осигурени. Размер "Размерът ще бъде този, който е уреден и в ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

На 15 септември кампанията с кауза призовава създателите на уеб, медийно и дигитално съдържание да
осуетяват речта на омразата в онлайн пространството Конкурсът "Сайт на годината" за шести пореден път
отбелязва инициативата "Национален ден на добрата дума" със съдействието на Фондация за активно развитие
на уеб в България. Навръх откриването на новата учебна година на 15 септември, кампанията с ка... 

Възможностите на най-новите хакерски устройства, както и най-често срещаните киберзаплахи демонстрира във
Варна един от водещите български експерти по киберсигурност Симеон Нгуен. Той е завършил системно
програмиране, има и бакалавърска степен по психология. В ИТ-сферата работи повече от 10 години и притежава
различни сертификати за етично хакерство. "Малко е оксиморон – "етичен" и "хакер", но аз ... 

Осъденият за конфликт на интереси кмет на Никола Козлево Ешреф Реджеб отново е издигнат за кмет на
общината от ГЕРБ, съобщиха жители на Никола Козлево. Те обясниха, че снощи местната организация на ГЕРБ е
събирала декларации от кандидатите си за кметове на села, общински съветници и кмет на общината, за да ги
регистрира в РИК. Единствен кандидат на ГЕРБ за общински кмет е техният емблематичен мест... 

"Искахме да въведем система, която следи състоянието на инфраструктурата, отказаха ни", каза той "В Пътната
агенция сега няма нито един специалист, който разбира от пътни съоръжения. Последният специалист там се
пенсионира преди 2-3 години, в регионите има двама-трима. Институциите нямат капацитет и би следвало да се
обърнат към фирми". Това заяви инж. Ясен Ишев в предаването "Твоят ден" по NOVA N... 

Заглавие: Изключително порочно е да задържаме служителите си само чрез заплащане
Дата: 14.09.2023 07:33
Медия: Informiran.net

Заглавие: Хиляди работещи българи ликуват след тази новина, потвърди се голяма промяна
Дата: 14.09.2023 07:22
Медия: Класа

Заглавие: Националният ден на добрата дума с манифест за позитивна дигитална култура
Дата: 14.09.2023 10:21
Медия: Projectmedia

Заглавие: "Хакерско швейцарско ножче" - новият хакерски инструмент
Дата: 14.09.2023 09:25
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Скандал: Осъденият за конфликт на интереси кмет на Никола Козлево е издигнат от ГЕРБ за трети
мандат?
Дата: 14.09.2023 10:06
Медия: Radian.bg

Заглавие: Инж. Ясен Ишев: В АПИ сега няма нито един специалист по пътни съоръжения
Дата: 14.09.2023 10:37
Медия: Транспортал

https://www.informiran.net/%D0%B8%D0%B7%D0%BA%D0%BB%D1%8E%D1%87%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%BE-%D0%BF%D0%BE%D1%80%D0%BE%D1%87%D0%BD%D0%BE-%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D1%81/
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/item/490557-%D1%85%D0%B8%D0%BB%D1%8F%D0%B4%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%89%D0%B8-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D1%83%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4-%D1%82%D0%B0%D0%B7%D0%B8-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B0%2C-%D0%BF%D0%BE%D1%82%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%B4%D0%B8-%D1%81%D0%B5-%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D1%8F%D0%BC%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D1%8F%D0%BD%D0%B0
http://projectmedia.bg/2023/09/14/%D0%BD%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B4%D0%B5%D0%BD-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B4%D1%83%D0%BC%D0%B0-%D1%81-%D0%BC%D0%B0%D0%BD/
https://bnr.bg/post/101877320/haker
https://radian.bg/2023/09/14/%D1%81%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D0%BB-%D0%BE%D1%81%D1%8A%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%84%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D1%82%D0%B5/
https://transportal.bg/inzh-jasen-ishev-v-api-sega-njama-nito-edin-specialist-po-patni-saorazhenija/


Мария Александрова се занимава с управлението на иновационните проекти и устойчивостта в "Насекомо".
Компанията оперира от 6 години в България и доскоро бе стартъп, но вече попада в категория scale up –
компания, която цели бърз растеж, основан на иновации. "Насекомо" може също да се нарече "deep tech"
компания, тъй като развива цял спектър от технологии, с които да отглежда и възпроизвежда чернат... 

Резултатът от тримесечното ви управление в сектора е ясен – хаос и корупция, заяви депутатът от "Има такъв
народ""Уви, при антикорупционното управление на "Продължаваме промяната" (ПП) с корупция се борим, но само
на думи. Резултатът от тримесечното ви управление в сектора на пътищата е ясен – хаос и корупция". Това заяви
депутатът от "Има такъв народ" (ИТН) и бивш регионален министър Гроздан Кара... 

Заглавие: Устойчивият модел на "Насекомо", който разчита на природен механизъм
Дата: 14.09.2023 10:34
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Напрежение в НС: Караджов с обвинения към управляващите за пътните ремонти
Дата: 14.09.2023 10:24
Медия: Vesti.bg

https://kmeta.bg/%D1%83%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%B9%D1%87%D0%B8%D0%B2%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BC%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BE-%D0%BA%D0%BE%D0%B9/
https://www.vesti.bg/bulgaria/naprezhenie-v-ns-karadzhov-s-obvineniia-kym-upravliavashtite-za-pytnite-remonti-6178369
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